

CHÂTEAU PIBRAN 2015

Conditions de vendanges / *Harvest conditions*

Les vendanges de Château Pibran se sont déroulées pour les Merlot du 21 au 29 septembre et pour les Cabernet du 1^{er} au 8 octobre.

Son terroir spécifique a particulièrement bien réagi aux conditions climatiques. Les Merlot situés notamment dans les graves sur socle calcaire ont mûri régulièrement pour atteindre des maturités phénoliques optimales accompagnées d'une belle fraîcheur. Les Cabernet Sauvignon sur graves profondes ou celles plus fines d'Artigues ont produit de petites grappes concentrées permettant d'obtenir de belles cuvées harmonieuses et élégantes.

The harvest at Château Pibran ran from 21st to 29th September for the Merlot and 1st to 8th October for the Cabernet.

The château's unique terroir reacted particularly well to this year's weather conditions. The Merlot vines, planted in gravel soils over a limestone bedrock, ripened especially well to give us grapes at peak phenolic maturity along with great freshness. The Cabernet Sauvignon, planted in deep gravel or finer Artigues gravel, produced small, concentrated bunches which have yielded elegant, harmonious wines.



CHÂTEAU PIBRAN 2015

Assemblage / Blend

50 % Cabernet Sauvignon, 50 % Merlot

Elevage / Ageing

50 % en barriques neuves et 50 % en barriques d'un vin, pendant 18 mois.
50 % in new barrels and 50 % from barrels of one vintage, for 18 months.